

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

م.	اسم عضو مجلس الإدارة	صفة العضوية
1.	المهندس / علي هلال علي الكواري	غير تنفيذي / غير مستقل
2.	الفاضل/ فهد محمد العبدالقادر	غير تنفيذي / غير مستقل
3.	الشيخ/ راشد بن سيف المرصوف السعدي	غير تنفيذي/ مستقل
4.	الفاضل/ عبدالله محمد عبدالله الأنصاري	غير تنفيذي / غير مستقل
5.	الفاضل/ سالم بن عبدالله بن حمد الرحبي	غير تنفيذي / مستقل
6.	الفاضل/ عاصم بن سالم بن علي الغيلاني	غير تنفيذي/ غير مستقل
7.	الفاضل/ النوبي سالم حمد علي العذبي	غير تنفيذي / عضو مستقل

• نبذة مختصرة عن المهندس علي هلال علي الكواري

يشغل المهندس علي هلال علي الكواري حالياً منصب نائب الرئيس التنفيذي لشركة حصاد الغذائية بدولة قطر وهي شركة رائدة محلياً ودولياً في مجال الاستثمار الغذائي. يمثل الكواري شركة زلال للاستثمار وهي أكبر مساهمي شركة الصفاء للأغذية، ويضع في مقدمه أهدافه استقرار و نمو الشركة من خلال تطبيق استراتيجيتها، لتحقيق المكاسب المطلوبة من الاستثمار في قطاع الدواجن وذلك للمساهمة في تحقيق الاكتفاء الذاتي للسلطنة. المهندس علي الكواري حائز على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من المملكة المتحدة بالإضافة إلى بكالوريوس في الهندسة المدنية من جامعة قطر.

• نبذة مختصرة عن الفاضل فهد محمد العبدالقادر

تحصل الفاضل/ فهد محمد العبدالقادر على شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من الولايات المتحدة الأمريكية. ويمثل مؤسسة الخليج للاستثمار، الكويت. يتمتع بخبرة تزيد عن 34 عاماً في مجال الاستثمار وإدارة الأعمال والضوابط الداخلية للشركات وساهم في إنشاء عدة شركات تابعة في سلطنة عمان.

• نبذة مختصرة عن الشيخ راشد بن سيف المرزوق السعدي

الشيخ راشد السعدي من الوجوه البارزة في عالم المال والاستثمار المصرفي، ومدير أعمال، وصاحب مشاريع كما أنه من أصحاب المبادرات الخيرية. يشغل الشيخ راشد أيضاً منصب الرئيس التنفيذي للشركة العمانية لتنمية الاستثمارات الوطنية (ش.م.ع.م) "تنمية" والتي أسهمت بشكل فاعل في دعم التنمية الاقتصادية في السلطنة. وهو حائز على شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من المتحدة الأمريكية. ويتمتع الشيخ راشد بروح عالية من الالتزام والقيادة تمخضت عن خبرة طويلة اكتسبها طيلة 30 سنة من العمل في مختلف مجالات الأعمال، حيث استهل مسيرته في ديوان البلاط السلطاني في مجال الإدارة والمالية. وقد كانت له إسهامات فاعلة في مجالات التخطيط والتطوير وإعداد الهياكل الإدارية للدوائر التخصصية في القطاعين الخاص والعام على حد سواء. كما تولى إدارة عدة محافظ استثمارية في مشاريع استثمارية استراتيجية مباشرة " الأسهم الخاصة"، فضلا عن الأسواق المالية "الأسهم المدرجة" إلى جانب تأسيس وإدارة الصناديق الاستثمارية قاد الشيخ راشد "تنمية" إلى للاستثمار المباشر في عدد من المشاريع الحيوية في قطاعات مختلفة إلى جانب مهامه التنفيذية، يرأس الشيخ/ راشد السعدي مجالس إدارة شركات المساهمة العامة والمفصلة كما يشغل عضوية بعضها الآخر.

• نبذة مختصرة عن الفاضل عبد الله محمد الأنصاري

تحصل الفاضل عبد الله محمد الأنصاري على شهادة البكالوريوس من جامعة قطر كلية الإدارة والاقتصاد وعدة شهادات تخصصية في الاستثمار والحوكمة. ويمثل شركة الحصن للاستثمارات في سلطنة عمان. ولدي الفاضل عبدالله الأنصاري خبرة عملية ثلاثة سنوات في التدقيق الداخلي وما يقرب العشرة سنوات في مجال الاستثمار. يشغل عضوية مجالس إدارة أخرى في قطر وعمان ومنها شركة الحصن للاستثمار.

• نبذة مختصرة عن الفاضل سالم بن عبد الله بن حمد الرحبي

نبذة مختصرة عن الفاضل سالم بن عبد الله الرحبي يشغل الفاضل سالم بن عبد الله الرحبي منصب القائم بأعمال مدير التخطيط في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية، في سلطنة عمان، و نائب رئيس اللجنة الفنية للتقاعد التابعة للجمعية الدولية للضمان الاجتماعي في جنيف سويسرا. وهو حائز على شهادة الماجستير في إدارة المشاريع من المملكة المتحدة، و شهادة الماجستير في إدارة الأعمال، بالإضافة إلى العديد من الشهادات المهنية ذات العلاقة. ويمثل الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية. يتمتع بما يزيد عن 10 سنوات من الخبرة في التخطيط الاستراتيجي وإعداد خطط العمل وإدارة الأداء المؤسسي، فضلا عن القدرة على رصد الفرص وقيادة التغيير بهدف تحسين تنفيذ وتقييم عمليات تخطيط الأعمال بالشركة/ المؤسسة.

• نبذة مختصرة عن الفاضل عاصم بن سالم بن علي الغيلاني

يشغل الفاضل عاصم الغيلاني منصب المدير العام لشركة سالم العالمية للاستثمار القابضة ش.م.م في سلطنة عمان. وهو حائز على درجة الماجستير في إدارة الاستثمار (بدرجة مشرف)، من جامعة بانجور بالمملكة المتحدة. ويمثل الشركة الوطنية المتحدة للهندسة والمقاولات. يركز الفاضل عاصم الغيلاني على أدق التفاصيل وينكب على تحقيق النتائج العملية منسلحا في ذلك بخبرته الواسعة التي تربو عن 20 سنة في مجال التخطيط الاستراتيجي، فضلا عن إدارة المحافظ الاستثمارية في مختلف أصناف الأصول بما في ذلك العقارية منها.

• نبذة مختصرة عن الفاضل النوبي سالم حمد العذبي

يشغل الفاضل النوبي سالم العذبي منصب الرئيس التنفيذي لشركة ودام الغذائية بدولة قطر. وهو حائز على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من المملكة المتحدة. ويتمتع الفاضل النوبي بروح قيادية عالية وقدرة استثنائية على تحقيق النتائج بفضل خبرته الممتدة على ما يزيد عن 10 سنوات في مهام الإدارة التنفيذية في قطر، كما يشارك بشك استباقي وفعال في كافة مناحي تطوير الأعمال والإدارة مراوفا في ذلك بين مجال العمليات والتطوير وبين المالية والتسويق والموارد البشرية وسائر مهام الدعم والإسناد الأخرى.

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



اميرة العطا بن عوف العطا

امين سر مجلس الإدارة



List of nominations to BOD

	Name of Board Member	Type of membership
1	Eng. Ali Hilal Ali Al Kuwari	Non-Executive, Non-Independent
2	Mr. Fahad Mohammed Al AbdulQader	Non-Executive, Non-Independent
3	Sheikh Rashid Saif Mohammed Al Saadi	Non-Executive, Independent
4	Mr. Abdulla Mohamed Al Ansari	Non-Executive, Non-Independent
5	Mr. Salim Abdullah Al-Rahbi	Non-Executive, Independent
6	Mr. Asim Salim AlGhailani	Non-Executive, Non-Independent
7	Mr. AlNoubay Salem H A AlAdbi	Non-Executive, Independent

• **Profile of Eng. Ali Hilal Ali Al Kuwari**

Eng. Ali Hilal Ali Al Kuwari is the Vice President – Operation of Hassad Food Company, Qatar. It is a leading company locally and Internationally in the field of food Investment. Al Kuwari is representing Zulal Investment Company which is the largest Shareholder of A'Saffa Foods SAOG. He leads its goals, stability and growth of the company through the implementation of its strategy, to achieve the required gains from investment in the poultry sector in order to contribute to achieving self-sufficiency in the Sultanate. He holds an MBA from the United Kingdom and a Bachelor in Civil Engineering from Qatar University.

• **Profile of Mr. Fahad Al Abdul Qader**

Mr. Fahad Al AbdulQader holds a Bachelor in Business Administration from USA. He is representing Gulf Investment Corporation, Kuwait. He has over 34 years of rich experience in the field of investment and business management and internal controls for companies and contributed to the establishment of Subsidiaries in Oman.

• **Profile of Sheikh Rashid Bin Saif Al Saadi**

Sheikh Rashid Bin Saif Al Saadi is a prominent figure in the world of finance and banking investment, a business manager, an entrepreneur and a philanthropist. He also serves as the Chief Executive Officer of the Oman National Investments Development Company "TANMIA", Oman which has actively contributed to supporting economic development in the Sultanate. He holds a Bachelor of Science in Business Administration from USA. He is a highly committed and passionate leader with over 30 years of significant experience has been gained in all business disciplines whilst first, started his career with Diwan of Royal Court, where he worked in the field of administration, finance and personal affairs. Participated in planning, developing and setting administrative structures for specialized departments and institutions across both public and private sectors. Management of diversified investment portfolios in direct strategic investments "private equity" and in securities markets "listed equity". In addition to establishing and managing investment funds, Sheikh Rashid led "TANMIA" for direct investment in a number of vital projects in different sectors e.g.: Almouj Muscat project, Kempinski Hotel Muscat etc.

In addition to his executive duties, Sheikh Rashid chairs some of the board of direct and closed public shareholding companies.

• **Profile of Mr. Abdulla Mohamed Al Ansari**

Mr. Abdulla Mohamed Al Ansari holds a Bachelor in Business and Economics, and several specialized certificates in investment and governance. He is representing Al-Hosn Investment Company in Oman. Mr. Abdullah Al-Ansari has three years of work experience in internal auditing and nearly 10 years of experience in the field of investment. He is a member of Board of directors in others companies in Qatar and Oman, including Al-Hosn Investment Company.

• **Profile of Mr. Salim Abdullah Al-Rahbi**

Mr. Salim Abdullah Al-Rahbi is the Acting Planning Director of Public Authority for Social Insurance (PASI), Oman and Vice President of the Technical Retirement Committee of the International Social Security Association in Geneva, Switzerland. He holds a Master Degree in Project Management from the United Kingdom and Master in Business Administration, as well as many related Professional Certificates. He is representing Public Authority for Social Insurance (PASI). He is having over 10 years of experience in strategic planning & corporate performance management and action plans. Identify opportunities and drive changes to improve implementation and evaluation of business planning processes in the organization.

• **Profile of Mr Asim Salim AlGhailani.**

Mr. Asim Al Ghailani is the Managing Directors of Salim International Investment Holding Co. LLC, Oman. He holds an M.Sc. in Investment Management (with Honor) from Bangor University, UK. He is representing Al Watanyiah National United Engineering & Contracting LLC. He is a detail oriented and results focused professional with rich experience of more than 20 years in strategic planning and managing investment portfolios across asset classes including Real Estate.

• **Profile of Mr. AlNoubay Salem H A AlAdbi**

Mr. AlNoubay Salem Al Marri is the Chief Executive Officer of Widam Food Company, Qatar. He holds an Master of Business Administration from United Kingdom. He is a results-driven and passionate leader with over 10 years of experience in executive management roles in Qatar, proactively participating in all aspects of business development and management from operations and finance to marketing and human resources and other supporting functions.

Kind Regards,



Amira ElAtta IbnOuf ElAtta
Board Secretary

